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Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat de NS de nachttrein naar Noord-Brabant schrapt 
(ingezonden 9 oktober 2015). 

Vraag 1
Wat vindt u ervan dat de provincie Noord-Brabant geen nachttrein meer 
heeft?1 

Vraag 2
Wat is de reden dat de NS niet ingaat op de wens van de provincie Noord-
Brabant om in het weekend de laatste trein om 2.00 uur te laten vertrekken 
vanuit Rotterdam en Utrecht? 

Vraag 3
Vindt u het redelijk dat de NS aan provincie en gemeenten een bedrag van 
€ 700.000,– vraagt per jaar voor het in standhouden van het nachtnet? Kunt u 
uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Bent u bereid om met de NS en de provincie te overleggen om tot een 
passende oplossing te komen, zodat de provincie Noord-Brabant ook in de 
nacht een openbaar vervoersverbinding houdt?

1 NU.nl, «NS schrapt nachttrein ondanks protest Brabant», 7 oktober 2015
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